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!~ri sp&Lte
Hjertelig takk
for all oppmerksomhet ved Ingrid
Eidem’s begravelse.

Erik og Trond Kvam
Hjertelig takk
for all oppmerksomhet ved vår tante
Anna Stokbak’s begravelse.

Kjeilfrid ogAndreas Løvseth
Åsta Lorentzen

Hjertelig takk
for oppmerksomhetenpa min 80-årsdag.

Sverre Haistadtrø
Hjertelig takk
for oppmerksomheten på min 75-årsdag.

Aasta Pettersen

Rolig roykfri dagmamma
ledig i Hommelvik Sentrum. Barnevenn
lig strøk.
Kontakt Eva Nevermo, Movegen 9.

Dagmamma ledig
i Smiskaret. TIf. 90 90 15.

Dagmamma
Ledig Vikhammerasen na eller senere.
Jeg har barn selv og erfaring som dag-
mamma. Trygge lekemuligheter ute og
inne. Røykfritt miljø.
Ring Anne pa tlf. 97 77 07.

Rimelig brukt lekegrind
ønskes kjøpt (ni/bunn).

Henv. tif. 97 09 24.

Rosa Peugeot 3-girs damesykkel
funnet. Fåes tilbake ved henvendelse tif.
977352.

Sikkerhetsutstyr i bilen
Sikkerhetsnett og babystoler leies ut
rimelig av Hommelvik Røde Kors Bar
nehjelp.
Ta kontakt med:

Lisbeth Kvaal Brit Sveian
ti! 970854 ti! 970137

Hei, alle gamle MMK-ere
Vi er inne i en aktiv sesong, men vi
mangler enda noen uniformseffekter.
Spesielt gjelder dette slips og sommer
skjorta mlMalvik musikkorpsmerke.
Skulle du ha noe hengende, sa stikk
innom på tirsdager mellom 19.00-22.00
eller ring tlf. 97 60 28.

Hilsen Malvik Musikkorps
v/uniformskomiteen

Malvik Revmatikerforening
har medlemsmøte den 20.03.90 kl. 19.30
i Brukesgården. Gmle og nye medlem
mer hjertelig velkommen.

Styret

Liten leilighet
i nytt hus i Danielstrø i Hommelvik.
TIf. 971073 og 97 07 23.

Jeg vil pa vegne av Malvik sykehjem takke hjerteligst for den store gaven
sykehjemmet har mottatt i forbindelse med Bjarne Malvik’s begravelse.

Styrer

Pa vegne av Malvik sykehjem vil jeg rette en hjertelig takk til parørende for
den store gaven sykehjemmet har mottatt i forbindelse med Sigurd Lind
boe’s begravelse.

Styrer

Pa vegnr’ av Malvik sykehjem vil jeg fa takke hjerteligst for den store gaven
sykehjemmet har mottatt i forbindelse med Arne Leistad’s begravelse.

Styrer

~ MALVIK SYKEHJEM
Ferievikarer sommeren 1990
Vi søker ferievikarer for tidsrommet 18. juni til 12. august 1990.
Interesserte sykepleiere, hjelpepleiere og andre bes søke.
Det er behov for hjelp på avdelingene, kjøkkenet, arbeidsstua, vaskeriet
og for vaktmester.

Søkere som kan arbeide hele perioden vil bli foretrukket, men det er ogsa
anledning til a søke om en bare kan arbeide deler av perioden.

Nærmere opplysninger faes ved henvendelse til styrer på telefon 97 01 60
eller 97 00 03.
Søknaden sendes Malvik sykehjem, 7550 Hommelvik, innen 1. april.
(Kopi av vitnemal og attester returneres ikke.)

Kabareten

KORINOR
fremføres på nytt i Samfunnshuset på Vikhamar

lørdag den 24. mars kl. 19.30.
SANG — MUSIKK og MUNTRE SCENEINNSLAG.

Musikk under ledelse av Tor Helge Moe.

Etter forestillingen: DANS til KNUTS orkester.
Restaurant — Inngang kr. 90,- (kr. 70,- bakerst i salen).

Forhandssalg og nummererte bordbilletter onsdag 24. mars fra kl. 12.00 til stengetid
pa TRONDOS Vikhamar og Prix Hundhamaren. NB: Bill. også ved inngangen.

Arr. MAL VIK BLANDAKOR

MALVIK KIRKE
Musikkandakt søndag 18.03.90 kl. 19.30.

Medvirkende: Ingrid Nyhus, sang, organist Knut Ebbesen, for
sangergr. i Malvik kirke, sogneprest Knut Haugland.
Fra programmet kan nevnes: Folketoner fra Røros for sang og
orgel, salmer med tekst av Svein Ellingsen og melodi av norske orga
nister, menighetssang og liturgisk avslutning.

Alle er hjertelig velkommen til en sang og musikkstund i Malvik
kirke!
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Offentlig høring

Kommuneplanens arealdel
1990 - 2201

I henhold til dispensasjon fra plan- og bygningsloven, gitt av fyl
kesmannen i Sør-Trøndelag, skal Malvik kommune ha en ferdig
og godkjent arealdel til kommuneplanen innen 1. juli 1990.

De viktigste punktene som må få sin avklaring gjennom areal-
delen til kommuneplanen 1990-2001 er:
— kortsiktig og langsiktig jordvernstrategi
— regler for spredt boligbygging
— kirkegårdsutvidelse i Hommelvik
— verneplan for restene etter Mostadmark jernverk
— privat forslag om boligfelt ved Vikhammermovegen (Leistad

Nedre)
— privat forslag om bensinstasjon ved Leistadkrysset
— privat forslag om steinbrudd/pukkverk ved Kvegjerdsmyra.

Arealspørsmål som kan fa sin endelige avklaring i en senere revi
dering av planen eller gjennom en egen kommunedelplan for det
aktuelle området:
— utviklingen i Hommelvik
— nye nærings- og sentrumsarealer pa Vikhammer
— nye næringsarealer ved Leistadkrysset/Kvegjerdsmyra
— framtidige nye store boligomrader (etter Grønberg—Stav)
— mindre boligomrader pa Ytre-Malvik (etter Naustmarka og

Sjølyst)
— verneplan for Lunden i Hommelvik.

Mandag den 5. mars behandlet Malvik kommunestyre forslag til
plan som orienteringssak.
Na skal planforslaget legges ut til offentlig ettersyn, instanser,
organisasjoner og enkeltpersoner kan uttale seg. Kommunen
har ogsa planlagt høring pa apne møter i Hommelvik, Vikhamar
og pa Vidarhall. Politikerne skal delta pa møtene og man haper
pa god respons fra innbyggerne i Malvik. Det er viktig, for a fa til
en sa realistisk plan som mulig.

E.B.

Morsdagsutlodning
Vinnere:
Nr. 79378 — Kurt Grindhagen

79843 — Asbjørn Jøsas
80446— A. K. Røkke
79099 — Kristmar Gundersen
79958 — Mary Sundet
79208 — Torgeir Aksnes

» 79704 — Kristian Fuglem
» 85538 — Petra Rosvold
» 80365 — Anders Døryli

Vi gratulerer vinnerne og takker alle som
kjøpte lodd.

Redaktør for bladet:
KRISTIANNYGAARDSVOLL, 7550 Hommelvik — Telefon 970252
ELLEN BROX, Mostadmark, 7550 Hommelvik — Telefon 97 99 79

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenlandsboende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor også kontingenten,
kr. 100,- pr. år, innbetales forskuddsvis. Postgironr. 5 92 33 05.

Trykk: J. Christiansens Boktrykkeri, 7000 Trondheim - Tlf. (07) 52 69 60

Hommelvik Musikkorps

Bygdamesterskap i feltskyting
flyttes til den 24. mars. Pamelding i skyt
terhuset før kl. 12.00.

Malvik Skytterlag
Styret

Malvik Statsalmenning
Søknader om bruksrettsvirke for 1990
ma sendes styret innen 31. mars.
Kvantum og formal med virke ma
fremga tydelig av søknaden.

Styret

Nystartet frisersalong
i Betaniaveien nr. i
midt imot Malvik Samvirkelag

Salong Madeira
tlf. 978330

Vi tar oss av:
* Brudepynting
* Make-up legging
* Moteklipp/Motefrisyrer
* Hull i ørene med øredobb kr. 60,00
* To ukers stripetilbud kr. 100,00
Ring eller stikk innom for a ta en harprat
med vår daglige leder frisar Karina.

Hundhamaren Vei
har holdt arsmøte.
Det nye styret er:
Leder: Rodny Thevik
Nestleder: Kristian Lian
Sekretær: Guri R. Olsen
Kasserer: Marit DahI
Styremedl.: Kare Claussen

Ulf DahI
Anne Griffiths

Malvik kommunale forening
avholder arsmøte mandag den 26.03.90
kl. 19.00 i Folkets Hus i Hommelvik.
Saker som ønskes behandlet ma være
styret i hende innen 19.03.90.

Ytre Malvik Veiforening
avholder arsmøte pa Vikhammer Vestre
den 28.03.90 kl. 19.30.

Styret
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Konsert med
Kammermusikkringen

Søndag 18. mars kl. 18.00

Mostadmark kapell
Kammermusikkringen er kjent for sine
konserter med et variert innhold.
Musikere og sangere velger selv hva de
vil fremføre, og dette kan føre til
mange overraskelser.
Som vanlig tar vi den tradisjonelle
kaffepausen. Velkommen!
Gratis inngang.

Jervfjelirennet 1990
Jervfjellrennet arrangeres i ar for 19.
gang, søndag den 18. mars.
Løypa er ca. 18 km. og går fra Jervsko
gen Skisenter til Mostadmark Sam
funnshus.
Klasseinndeling etter N.S.F.s turregle
ment.
Dessuten familie/trimkiasse uten klas
seinndelingltidtaking.
Starttider: Trimløpere fra kl. 09.00 til

kl. 12.00.
Konkurranseklasse, felles-
start kl. 12.00.

Alle løpere ma være kommet i mål før
kl. 16.00.
Startkontingent:

Trimkiasse kr. 40,- pr. pers.
Max. kr. 120,- pr. familie.
Konkurranseklasse kr. 50,-.
Parkeringsavgift kr. 10,-.

Rennet er apent for beboere i Malvik
kommune.
Sivilforsvaret vil sørge for førstehjelps
tjeneste. I tillegg har vi samarbeid med
Norsk Luftambulanse.
Arr.: Hommelvik I.L. Mostadmark IL.
NB: Rennet blir avviklet hvis snøfor
holdene tilsier dette.

Årsmøte i Trondos
Hommelvik krets

Fredag 30. mars
i Folkets Hus, Hommelvik

* Årsmøtet starter kl. 19.00.
Vanlige årsmøtesaker.

* Servering av mat kl. 21.00.
* Dans til tonene fra Team Bønsa.

Kretsstyret oppfordrer medlemmene
til a møte opp på årsmøtet. Vi ønsker å
høre din mening! Særlig ønsker vi at
flere stiller opp til en svingom etterpà!
Det pleier a være trivelig!
Lister for pamelding er lagt ut ved
kretsens butikker.
Pameldingsfrist er onsdag 28. mars.
Vel møtt!

Roinnsnu 81
Kretsstyret

har gammeldansfest
på Vikhammer
Samfunnshus
lørdag den 31. mars
med musikk av:
P. A. RØDSTADS orkester.
Alle er hjertelig velkommen, ta
med gode venner og godt humør.

Støtte til Romania
I forbindelse med Malvik Musik

korps «Nyttiarskonsert» 04.02.90, ble
det holdt et loddsalg til inntekt for
Romania. Det kom inn kr. 2.860,- som
uavkortet er satt inn pa bankgirokonto
nr. 8, og beløpet blir der femdoblet ved
hjelp av støtte fra den norske stat, altså
går 14.300,- kr. til hjelpearbeidet i
Romania.

Malvik Musikkorps ønsker a takke
for alle som bidro til det flotte resultat.

Hjertelig takk
vil vi virkelig si til alle som støttet

opp om salget av Fastelavensris. Vi
klarte vart mai. 1502 ris ble det.

Det utgjør i kr. 30.040,00. Ogsa
hjertelig takk til dere, som ikke bare
kjøpte ris, men ogsa ga penger til for
eningen, det utgjorde tilsammen kr.
439,00. Hele beløpet for solgte ris +
innkomne gaver, skal ga i sin helhet til
Malvik sykehjem.

Sist men ikke minst vil vi takke Ole
Breen, som har vært oss til hjelp med a
skaffe tilveie storparten av bjørkeriset
vi trengte.

Malvik sykehjems støtteforening

HAGELAGET
MALVIK HAGELAG har møte
pa Vikhamar Samfunnshus den 26.
mars (mandag) kl. 19.30.

å!~ «Beskjæring av busker og trær» ved
~ gartner Per J. Hennksen.
~ Bytting av greiner (avleggere) fra

busker.

~ Kaffe og utlodning.
~ Alle er hjertelig velkommen.

-i.
Styret ‘~

~~

HAGELAGET
MALVIK HAGELAG hadde års

.~ møte pa Vikhamar Samfunnshus
den 22. januar. Følgende styre ble
valgt:
Leder: Ingrid Moum
Nestleder: Gunhild Solberg
Kasserer: Eileen Morgan
Sekretær: Bjørg Rekkebo
Styremedlem: Sissel Nøstberg
1.varamedlem: Lene Fladseth
2.varamedlem: Borgny Bjørnhaug

Styret •~

FAMILIEKVELD
Samfunnshuset, Vikhamar
ONSDAG 21. MARS kl. 19.00.
(Merk endret tidspunkt!)
* Malvik Musikkorps
* «Green Wishes»
* Malvikoktetten
* Kaffe og kaker
* Aresalg
* Svingom

Inngang kr. 20 (inkl. kaffeservering)
Skyss kan bestilles i tlf. 97 72 48.

Velkommen til en musikalsk

hyggekveld!
Arr.: Malvik Musikkorps

—

Vi inviterer til

Vårkonsert
Søndag 1. april 1990

kl. 18.00

Hommelvik Idrettsbygg

Medvirkende:

Hommelvik Korforening
Hommelvik Skolekor

m/aspirantkor
Hommelvik Juniorkorps
Hommelvik Musikkorps

Brus- og kaffesalg i pausen.
Inngang: Barn gratis

Voksne kr. 20,-
Arr: Hommeivik Musi.kkoips

Årsmøte
Nonstadlaget har årsmøte på Iver-
moen fredag den 30. mars kl. 19.30
(1/2 8).
Vanlige arsmøtesaker.
Servering.
Medlemmene anmodes om å møte.

Styret
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Avd. Jonsborg bestar av post 2 med
totalt 60 senger.

Behandlingsopplegget ved avde
lingen er tilrettelagt for ulike pasient-
kategorier, som f.eks. slagpasienter og
pasienter med ulike brud~iskader.

Hovedmålsettingen riie~d behand
lingen er at pasientene ettér endt opp
hold skal være i ~tàiid’tila greie seg i
eget hjem. Dêtkre~èr’àt de i løpet ä~
oppholdet fär aktiv -b’eliàndling både
av pleie og terapiä~bèid.1FØr å ivareta
denne oppg~vén kieves det stor grad
av tverrfa~ligsahiarbeid.

Pr. i~ dåg er fø1g~ndë yrkesgrupper
ansatt»ved avd~ Johsbor~. Lege, syke
pIeié’i~, hjelpeplèiere~fysioterapeuter,
ergoterapeuter, sosionom, logoped.

Gjennômsnittlig liggetid “éd Jons
borg er i dag fra 4-6,~uker, og de fleste
pasientene kommer fra RIT.

Omsorg fo~ «det hele mennesket» er
en hovedmälsetting for ~idelingen.

Malvikrussen deltar i en landsom
fattende aksjon. Utbyttet gàr til
trafikkskadde i Norge. 11987 ga
blârussén ogsä til LTN. For
pengene ble Haraldvangen rehabi
literirigssenter bygd. Fortsatt
mangler penger for â sende tra
fikkskadde dit.

Det er den 23. gangen Blâ Nel
lik-aksjonen gjennomføres. Mälet
er à fä inn 4,5 mill. Aksjonen er
todelt. 1. del fra’ 1. mars til 31.
mars selges det blomsteroppsatser
til bedrifter og institusjoner. Den
26. april gâr hver enkelt russ rundt.
og selger blàe nelliker.

Nellikene er ikke blâ .nàr de

For å na dette målet er det også vik
tig med et godt velferdstilbud for
pasientene.

For a mestre denne oppgaven er vi
glad for støtte fra lokalmiljøet.

Har noen av leserne idéer/forslag til
aktiviteter/underholdning for pasien
tene, så ta kontakt med oss på telefon
97 60 22.

Velkommen til Jonsborg!

kommer til landet. Russen bruker
et blått farvestoff fra Italia som
nellikene dyppes i, deretter dyppes
de i uttynningsvæske for sa a skyl
les i vann. Blårussen star selv for
fargeleggingen.

I dag finnes det i Norge kun 17
spesialsykehusplasser for trafikk
skadde, de er på Sunnas sykehus.
Pa landsbasjs er det ca. 40.000 tra
fikkskadde hvert ar. Det er et
mangelfullt tilbud for fullverdig
behandling og opptrening av tra
fikkskadde.

Støtt opp om
Malvikrussens aksjon.

Hommelvik
Pensjonistforenings

årsmøte
Hommelvik Pensjonistforening
har haoldt sitt årsmøte den
19.02.90.

Ca. 65 medlemmer var tilstede.
Etter å ha mintes de av våre med
lemmer som har gätt bort siste år,
ble det holdt en kort andakt av
Røsæg med etterfølgende sang.

Møtet gikk deretter over til ordi
nære årsmøtesaker. Som dirigent
ble valgt Kåre Stuevold og sekre
tær Elsa Klungerbo.

Foreningsvirksomheten har vært
som normalt. Sommerstevnet den
09.08.89 med ca. 550 deltagere ble
holdt i Malvikhallen i samarbeide
med Malvik pensjonistforening.

Eldres dag. ble holdt den
31.09.90 med god hjelp av bçsøks
tjenesten. Det ble holdt tur til Sur
nàdal àg ciagstur gjennom Trond
heirnsfj orden.

Regnskapene både.. for foren
ingen og Brukesgården ble referert
og enstemmig godkjent.
Valg: Foreningsstyret bestâr av
følgende:
Bersvend Aas, leder. Sverre Pet
tersen, nestleder. Elsa Klungerbo,
sekr. Kitty Johansen, kasserer.
Hansine Fosmo, styremedi. Ivar
østerås, 1. varamedl og Birger
Haugan, 2. varamedl.

Husstyret består av følgende:
Sverre Pettersen, Edvin Sørmo,
Gyda Sneisen, Jenny Røsten,
Annar Westrum, Sonja Sorthe.

Som revisorer ble Aksel østeràs
og Anne Sjøtrø gjenvalgt.

Det var åresalg med trekning,
kaffe og god sérvering.

Sang og avslutning.
Elsa Klungerbo

— sekr. —

Betania Rehabiiteringssenter
avd. Jonsborg

Hver måned framover vil det komme informasjon om Betania Rehabiliterings
senter i Bygdeblàdét~

I tida som kdin,ner vil vi presentere de ulike avdelingene, ulike pasientkate
gorier, behandlingstilbud osv.

I dag vil vi ~i e~,i kort presentasjon av den delen av institusjonen som driver med
somatisk rehåbilitering, nærmere bestemt avd. Jonsborg.

~
. ,_~

• Blå Néllik-aksjon 1990

To små barn og to
store hunder

ønsker seg hjelp i huset, slik at
mor kan ta oss med på mange
og lange turer med sekk og
god niste.
En husfridag i uken blir topp.

Hundhamaren, tif. 97 69 28.
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Rektor Berit Frost tar imot med
kaffe og er ivrig etter a fa snakke om
det tema som ligger henne pa hjertet.
Hun mener at etter at mØnsterplanen
87 ble tatt i bruk er det skjedd mye
positivt i Norsk skole, ogsa i Malvik.

Mønsterplanen skisserer en del prin
sipper som lærergruppen bør bruke
samarbeidstid pa a drøfte. Planen, som
er en tverrpolitisk vedtatt rammeplan,
kan ingen lærer definere seg bort ifra,
mener hun. Og det bør skje en oppvåk
ning pa hva som er innholdet i en god
skole som alle kan trives i, både lærere
og elever.

Mønsterplanen skisserer tre viktige
prinsipper etter Berit Frosts mening —

nemlig undervisning — omsorg og opp
dragelse i samarbeid med foreldrene.

En god skole betyr også etter hennes
mening at det legges planer med klar
malsetting, bade kortsiktig og langsik
tig. Den nye skolen er ingen tradisjo
nell «jeg-skole», oppgaver skal løses i
fellesskap med foreldrene, og medbe
stemmelse er en viktig faktor.

Det utvidede kunnskapsbegrep i
mønsterplanen legger opp til at vi i
skolen skal utvikle et faglig og sosialt
samarbeid og ansvarsfølelse, sier hun
bestemt.

Det er trasig a oppleve at media skri
ker opp om at dagens skolebarn har sa
mye dårligere kunnskap enn tidligere.
Hun legger ikke skjul på at hun er opp
gitt over denne ensidige fokuseringen.

Mønsterplanen strekker seg etter
fremtidens samfunn og inspirerer til
hva vi skal vektlegge, ved å se oss
rundt i nærmiljøet. Ut ifra det kan vi
lage metodisk opplegg som far ungene
til a fungere i nærsamfunnet og ellers i
samfunnet.

Det skal aldri bli «ro» i skolen, en
fortløpende skolevurdering ved hver
skole, der foreldre og unger skal være
med pa a pavirke, er viktig.

Historisk sett har staten bestemt
hvordan skolen skulle drives, forteller
Berit Frost, ved rundsknv og bestem
melser. I dag er det lagt opp til at sko-

len målstyres ut fra lokale forhold ut
fra sentralt gitte rammer. Dette kan
sees i sammenheng med utviklingen vi
ellers har hatt i samfunnet med økt
lokal selvråderett. Det forlanges
annen kompetanse og større kompe
tanse fra den som skal lede skolen, og
læreren som skal lede en barnegruppe.
Det blir problemer nar det blir mye
synsing om hvordan skolen skal være,
ut fra egen skoleerfaring.

Men utviklingen i skole og samfunn
må gå parallelt og skolen kan ikke
henge etter. Vi kan ikke ha en skole
hvor ungene sitter rekke og rad, isolert
i egen verden, når det daglig i pressen
etterlyses mennesker som kan samar
beide kreativt, i god kommunikasjon
med andre.

Skolen må kunne vurdere sin egen
praksis og finne metoder som fremmer
slike egenskaper. Derfor må vi ha et
utvidet syn pa kunnskap som Møns
terplanen bærer preg av, sier Berit
Frost.

Nar det gjelder økonomi ma skolen i
langt større grad enn tidligere
begrunne sine behov og det gjøres
gjennom systematisk plan- og budsj ett-
arbeid. Ut fra kommunens rammer
utarbeider skolen sine korte og lang
siktige mål. Markedsføringen av
målene må skje positivt og i et sprak
som alle forstar.

Berit Frost opplever at grendasko
len har fatt mye positiv respons fra for
eldre, administrasjon og politikere. Vi
ma se positivt pa de ressurser vi har,
samtidig som vi klart ma pavise konse
kvenser av nedskjæringene.

Skolen må være åpen for tilbakemel
ding — foreldrene må oppleve at de har
innflytelse — allikevel ma alle kunne
akseptere at skolens personell i enkelt-
saker tar en profesjonell avgjørelse — ut
fra en helhetlig innsikt i miljø og sam
spill. Men skolen ma kunne informere
pa et forstaelig sprak.

Samarbeidsutvalget pa skolen ma ha
en aktiv rolle i dete samspill mellom
skole og hjem. Det må arbeides så pro

fesjonellt som mulig for a apne for til
bakemelding nar ting skal endres.
Visjoner om hvilken vei skolen skal ga
og informasjon om nye tiltak ma drøf
tes i samarbeidsutvalg og arbeidsutvalg
før kursen legges om.

Hun mener at grendaskolen har bra
med hjelpemidler, men en kritisk gjen
nomgang om hva som bør prioriteres
ma skje fortløpende og være i samsvar
med det skolen satser pa. Grendasko
len har et prosjekt som satser på
musikk/drama — skolevurdering.
Unger, foreldre og lærere er med.

Det er meget viktig a være bevisst pa
hva slags undervisning som drives i
smabarnsalder og skolealder — ved
malrettet undervisning kan det fore
bygges masse. Når vi kjenner signaler i
Norge i dag med økt kriminalitet, med
for lite varme og kjærlighet, er det vik
tig a se skolen i et utvidet perspektiv.

Utvidet skoledag, der ogsa andre
yrkesgrupper kommer inn i skolen.
Grendaskolen har et samarbeidspro
sjekt pa forsøksbasis gående. Sammen
med sosialetaten har man fatt til en
utvidet heldagsskole/fritidshjem, sko
len har nettopp laget en rapport og
sendt den videre i etaten — skolen har
fatt signaler på å fortsette til neste ar.
Det er viktig å styrke nettverket rundt
ungene vare, sier Berit Frost, slik at de
slipper a ga alene etter skoletid.

Det er meget viktig at politikerne
diskuterer skolepolitikk — hva vi vil
med skolen i fremtiden. Fristelsen for
detaljstyring er stor — skolepolitikere
ma mer inn i helhetstenkning. Sentrale
politikere ma engasjere seg.

Se pa hva som er malet med skolen,
vise vilje til a drive med andre evalue
ringsformer i skolen. En grundigere og
mer fyldestgjØrende evaluering av hver
ungdom, som er mer rettferdig enn det
gamle systemet må komme inn. Berit
Frost er alvorlig og engasjert i sine
argumenter. Er vi rundt skolen, fag-
personer og politikere villig til a ta
imot disse viktige signaler, til beste for
vår oppvoksende slekt?

E.B.

Har skolen evne til å forandre seg etter tidens krav?
Intervju med rektor Berit Frost.

I media har det i den senere tid pågått en sterk fokusering på kunnskapsnivået i Norsk skole. For å belyse emnet og åpne
for diskusjon har vi tatt oss en prat med Berit Frost på Vikhammeråsen gendaskole. Grendaskolen består av barneskole
trinnet fra første til tredje klasse. Skolen har et nært samarbeid med barnehagen som også ligger i samme byggekompleks.

Det er lyst og trivelig på grendaskolen og man føler seg velkommen i de funksjonelle lokalene.
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Lørdag den 24.02. var det premiere på revyen «Vi
like’ det». Forestillingen bestod av 15 skjetser i to
akter.

Hvis man ønsker høytragende underholdning ma
man nok oppsøke andre kulturinstitusjoner, som
f.eks. Trøndelag Teater. Men hvis man vil se sin egen
lille andedam med nye uhøytidelige øyne, er forestil
lingen absolutt noe å anbefale.

Her forkommer alt, fra Folkets Hus, falleferdig og
trang, tatt opp i en av våre mange og uendelige poli
tiske «Paneldebatter».

Hommelvik Idrettslag som står på «krava». Jante
loven som lammer, og statusjaget.

Malvikmarka, med kartplukkere, tjuvfiskere og
«Radarparet», bestående av kommunens ordfører og
varaordfører, får besøk av selveste «Svenskekungen»
som slettes ikke klarer a orientere seg i den selsomme
norske geogarafien. Men alt ordner seg til slutt når
varaordføreren tilbyr seg a kjøre «Kungen» på «rett
vei».

Automatdøren som blir til hinderløp, herlig gjen
gitt i en pantomime av Bjørn Jensen.

Vika Kaféteria er også en tidstypisk opplevelse,
méd. sin «Spennende utsikt» direkte til inngangs
døren pä sosialkontoret.

I skjetsen:«Som barn igjen» lykkes Roald Bye med
Forrs.frasjd? jQ

aYdeling, finner vi materiale for gips
bilder, stoffmaling,.leker og et utvalg
av bøker bl.a. bøker skrevet av lokale
forfattere.

I Rigmor Solem’s avdeling finner vi
strikkeoppskrifter, garn, porselen til
porselensmaling, silkebilder og mye
mer.

en herlig overraskelseseffekt ved a sprette inn pa sce
nen med «SWISSHHH» og «FOSSHI-IH» som fyldig
Batman. Den lyseblå underbuksen på antrekket er
utrolig komisk. En god parodi pa Norsk Fjernsyn’s
Batman, som etter a ha blitt utslitt på generasjoner av
unge amerikanske TV-tittere, nå er «stueren» nok til
a vises for vår oppvoksende slekt.

Man får unektelig en følelse av at Batmanserien er
kjøpt på billigsalg — men hvis ungene liker den — sma
ken er så forskjellig.

Mange flere innslag kunne nevnes — men de bør
sees istedenfor å beskrives.

Allikevel må til slutt scenen og sangen om «Kirke
trappa» nevnes. Man fikk godt frem at rullestolbru
kere har problemer med å komme inn via den «Han
dicapvennlige» skråtarappa til Hommelvik kirke.

«Sånn på si» fikk Vårherre tildelt en politisk hold
ning av presten i stykket, noe som unektelig kan dis
kueres.

Med innhold og den musikalske utførelsen i scenen
hadde medfølelse og nerve.

Revyen anbefales som god mosjon for lattermus
klene og til ettertanke.

Ellen Brox

Det er a hape at Torggarden, en mil
jøfaktor i et ellers nøkternt miljø, ikke
forsvinner, sammen med sine to damer
som har startet med to tomme hender
og masse tiltakslyst.

Perlen pa snoren er der for a fylle sin
plass, til glede for unge og gamle hob
byelskere i Malvik. E. B.

v,Vi like’ det
En revy med glimt

og selvironi

Fra venstre: Roald Bye, Marion Berg
og Bjørn Jensen i aksjon.

t —

Det er ikke lett, men de står på.
Stikkord er servicekvalitet — trivsel og
nærhet. Mens vi er der kommer det
innom en jevn strøm av kunder. Det er
en god del faste kunder, og mange
eldre finner veien hit. Også folk fra
andre kommuner, som har hørt om
forretningen, kommer innom.
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ALTA TRINITA BEATA
Din treenige Gud, skje ære.

Musikalsk treff i Hommelvik kirke
Søndag den 18.02. hadde stjør

dalinger og hommelvikinger kirke-
konsert med variert program.
Trond Sivertsen ønsket velkom
men og bandt de forskjellige deler
av forestillingen sammen med sin
presentasjon og kommentarer.

Først sang Stjørdal mannskor
ledet av sin dirigent Inger Rangø
Pedersen. Koret åpnet med «La
meg nu din forblive» av J.S. Bach
og avsluttet sin sekvens av’ seks
sanger med den mektige «I mid
nattsolen»’ av ‘Alf Wolct~Sture Qdd
og «Ære være~ Gud» av F~ Mendels
son. Det er,,s~~ke og~ ~stemme
bredde over~koie,t’ som’ snart skäl’
feire jubilëun~.

Melos-ensemblet med sin diri
gent Tor’Haldberg åjnet sin~ frem
føring med d~e~ii latihske prose
sjonen «Alta trinita beata». På
norsk «Dit~ treeriige~gud skje ære»,’
den gamle kirkesangen løfiet sin
klang oppover: i kirkerommet, en
fin opplevelse, som lot stemmene i
ensemblet komme til sin rett.

De i alt seks sanger ble avsluttet
med: «Lover Gud i himmelens
højd» av Anders øhrwall, etter en
folkelig koral fra dalarna. Sanggle
den i Melos-ensemblet er til å ta og
føle på, og en opplevelse som de
fleste bør unne seg.

Hommelvik skolekor med sin
dirigent Terje Snustad ble akkom
pagnert av Sissel Haldberg John-
sen på piano. Koret åpnet med
«Go down, Moses» som er en
negro spiritual. Med sine unge
friske stemmer sang koret «Go
down, Moses» og deretter «Joshua
foght the battle of Jericko»
uttrykksfullt og med variasjon.

«Brumbaskjøn i Bumba» en fol
ketone fra Valdres, ble gjengitt
med sjarm og humor. Ayslutnings
tonen «Sound of the trumpet» av
Henry Purcel ble sunget med lys og
lett flyt. I dette ungdommelige
koret er det mye à utvikle og
arbeide videre med.

Orkesterforeningen Stjørdal,
med sin dirigent Arild Hognes,

avslutet det musikalske treff med
fire stykker. Etter åpning med kir
keklokker av Giuseppe Concone
kom det to stykker av Johannes
Hellene og en avslutning med «Sol
fengietto» av Carl. Ph. Bach. Kla
rinettsolisten var Thomas Rimul.

Thorleif Bratvold takket på
vegne av menighetsrådet. Deretter
ble det servert kaker og kaffe, og
konserten ble avrundet med hygge
lig samvær.

E.B.

Homme1v~k
Kirke

MUSIKALSK TRKFF
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Hommelvik skolekor med sin dirigent Terje Snustad.
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FØRST LITE. OM
MALVIK HANDIKA’PLAG:

Laget ble, stiftet~i Ï9~6~ ‘.Det, er et
lokallag under ‘Norges Handikapfor
bund og er e~ntej~prganisjon
som kjennete~nes ved at .funksjons
hemmede-sejy~àgder~ påiørende har
en avgjørende innflytelse. i o~ganisa
sjonen. Vi’ här ën viktig plass i, norsk
samfunnsliv. Oppgavene vare ,er for
delt pa~tre omràder: miljøskapning,
servicetilbud og interessepolitikk.
Lokallagene er grunnmuren iorganisa

I sjqnen.
Laget vart har 73 medlemmer og har

jevnlige møter med aktuelle temaer,
lagsarbeide og sosialt. samvær. Vi
arrangerer arlige turer, kurs og deltar
i samlinger med andre lokallag fra
NHF. Medlemmene er funksjonshem
mede, pårørende og interessemedlem
mer.

sÅ TILBAKE TIL S1~øRRE-
UNDERSØKELSEN VÅR:

Som nevnt, sa har laget studieringer
gaende, og en av oppgavene, er~å lc~rt
legge behov for hjemmetjenester i MaI
vik kommune. Temaet —for studie
ringene våre nå er «selvstendig-liv» og.
«omsorgskontrakter».

NHF’s arbeidsprogram sierbl:a: om
hjemmetjenester: «NHF vil kreve at
hjelpeordningene for hjemmet ütvides
til å omfatte alle tjenester som er~nød
vendige for at funksjonshemmede ~kal
fungere i hjemmemiljøet». Eksemplër
pålïjemmetjenester er:

— hjemmehjelp
— hjemmesykepleie
—~vaktmesterordning
L mâtombringing
—~t~ygghetsalarm
— døgntjeneste
--.leggepatruljer
— fy~ioterapi
— ergoterapi
— hùsmoryikar
— avlastnit~g.

Malvik H&ndikaplag vil lage et spør
reskjema i Bygdebladet som vi opp
fordrer flest muligtil å svare på, gjerne
anonymt. Besvarelsene vil bli bearbei
det, systematisert og brakt i et møte
mellom lokallaget, fylkeslaget og
helse/sosialetaten i et møte til våren.
Besvarelsene kan også brukes i andre
sammenhenger.

for hjemmetjenester

Det er derfor viktig at flest mulig
slutter opp om denne spørreundersø
kelsen for at resultatet skal gi klarest
mulig bilde av behovet i kommunen.

Det kan tjene alles sak i fremtiden!

SÅ LITE OM HVA EN
OMSORGSKONTRAKT ER

Omsorgskontrakt er en avtale om
hjelp inngått mellom bruker og hjel

peapparat. Det er ingen lov som sier at
noen kan kreve å få en omsorgskon
trakt med kommunen. Omsorgskon
trakt er omtalt i Sosialkomjtéens inn
stilling til Otp. nr. 48, der det bl.a. sies
følgende:

«Komitéen mener at ordningen med
omsorgskontrakter mellom kommunen
og det enkelte mennesket og evt. pårø

Fort,s. ,~ide /0

I..

E
.c
.~

‘I

I

Spørreundersøkelse for å registrere behov

Malvik Handikaplag vil som et ledd i arbeidet med en studiering
kartlegge bèhovetfö’1r.hjernmetjenester i Malvik kommune.

vi har gående

Har ikke behov for hjemmetjenester
Får tilstrekkelig hjelp

Jeg trenger mer hjelp enn det jeg får i dag til:
— matlaging/måltider LI
— husarbeid LI
— toalettbesøk/personlig stell LI
— av- og påkledning LI
—innkjøp LI
— hjelp til å komme meg ut LI
— vaktmesterhjelp (ved, snø, plen 0.1.) El
Døgntjeneste
Kryss av her hvis du har ønske om hjep ikke bare til faste
tider, men når du har behov samme når på døgnet det er. LI
Trygghetsalarm
Blir du utrygg av å være alene store deler av døgnet.
Jeg har trygghetsalarm LI
Jeg vil ha trygghetsalarm LI
Jeg trenger ikke trygghetsalarm LI

Ja Nei
Er kvaliteten på kommunens hjemmetjenester god nok? LI LI
Hva kan gjøres for å bedre kvaliteten?

Hvordan bør/kan transporttjenesten forbedres?

KVINNE fl MANN fl
Hvilke muligheter mener dere bør prioriteres i den videre utbygging
av komunens tjenester?
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SMISKARET BOLIGFELT

UNGDOMSBOLIGER

TOMTEVISNING

TORSDAG 15. mars
LØRDAG 17.mars

Følg skilting fra E6 — Storsand Camping.

Forts.fra side 9

rende vil være et viktig virkemiddel i
den videre utbygging av eldreomsor
gen. »

Begrepet omsorgskontrakt ble opp
rinnelig lansert for a gi sikkerhet for
avlastning for parørende som har et
stort omsorgsansvar for eldre og funk
sjonshemmede.

Omsorgskontrakt som NHF ser den,
er et viktig virkemiddel for a kunne
leve et selvstendig liv. Brukeren deltar
i planleggingen, og kan derfor stille
krav og fremme ønsker om type hjelp,

kl. 17—19
kl. 13—16

omfanget og organiseringen av hjel
pen.

NHF ønsker a videreføre begrepet
omsorgskontrakt til a være en indivi
duelt tilpasset avtale mellom bruker og
kommunens hjelpetjenester eller evt.
parørende.

Vi henstiller igjen til a besvare Byg
debladets spørreskjema. Ellers ønskes
nye medlemmer til Malvik Handikap
lag velkommen.

Ta kontakt med: Åslaug Strømsnes,
leder Elin B. Hansen, sekr.

Kommentar til forsidebildet:

Tor ~, gården
To kvinner og et hus
med farver og miljø

I forbindelse med kvinnedagen 8.
mars vil vi informere om et tiltak som
er startet av kvinner.

Torggàrden, en bygning som ble
oppført i 1883 ligger mellom Kommu
nehuset og Trondos ved E6 i Hommel
vik sentrum.

Velproporsjonert og nett trebygning
midt imellom betongbygg. Som en
ærverdig gammel dame, et minne fra
gammeltida i Hommelvik, som kan
presses ut av effektiviseringsspøkelset
nàr som helst.

En ting er sikkert, blir garden revet
sâ blir det et miljømessig tap for Hom
melvik sentrum. Da vil behovet for a
komme seg gjennom Hommelvik via
E6 for ukjente bilister bli enda mer
pàtrengende.

Ikke bare Torggarden, men også de
to kvinnene som gir liv og miljø til
huset strever hardt.

Irene Jensen og Rigmor Solem del
tok pa etablererskolen for kvinner i
1985. Skolen kom istand gjennom et
samarbeid mellom Statens tekniske
institutt og Sør-Trøndelag Fylkeskom
mune. Den ga dem kunnskap, og støt
tet deres selvtillit nok til at de våget a
starte en liten forretning i Hommelvik.

Hovedhensikten med etableringen
var a starte salg av produkter som man
ellers ma utenbygds for å få tak i, som
f. eks. grunnlagsmateriale for hobby-
virksomhet og handarbeide, gaveartik
ler, papirvarer, kunsthåndverk m.m.

En av kongstankene bak har vært a
ta imot varer produsert i lokalmiljøet
og gi ringvirkning for etablering av
arbeidsplasser. Det er virkelig a hape
at de lykkes i sitt forsett, vi har en han
delslekkasje på 50% her i kommunen.

Forretningen har ogsa lagt seg pa et
vareutvalg og et miljø som skal være
utfyllende i forhold til andre forret
ninger i Hommelvik sentrum. Forret
ningene som ligger som perler pa en
snor langs E6 og sideveier, kan fa
bedre kundetilstrømning, hvis det blir
bedre kjent og markedsført at vi har et
variert varetilbud midt i eget kommu
nesentrum.

Det dufter krydret te. Garnfarver og
strikkegensere lyser imot nar vi kom
mer inn i butikken.

Hos Irene Jensen, som har sin egen

Foris, side 7

Malvik kommune vil nå starte opp utbygging av Grønberg/Stav-området Området
ligger sør-vest for Hommelvik. Ny E6 går gjennom området og vil bli knyttet til
denne ved et større plan fritt kryss. På ny E6 vil kjøretiden til Trondheim bli ca. 20
min, og 7—8 min, til Væmes/Stjørdal. Kort veg til turterreng. Ferdig utbygd vil

området ha 4.000—5.000 innbyggere. Området vil få skole, bamehager, idrettsanlegg 0.1. Et
større butikksentererplanlagt. Det er også avsatt støn~ område til annen næringsvirksomhet.

BOLIGTOMTER I MALVIK
Malvik Tomteselskap A/S selger nå boligtomter i Grønberg/Stav-området.
Følgende boligfelt er under utbygging:

Dette er et boligfelt som snart er ferdig utbygd med ca. 110 hus. Området lig
ger nært sjøen på Midtsand.
Vi har 6 eneboligtomter ledig, med areal 700-1200 m2.
Pris: 190.000-250.000 pr. tomt.

BJØRNMYRA BOLIGFELT
93 boligtomter i Bjørnmyra er nå byggeklare og tilsalgs. Området betraktes
som svært attraktivt. Fra juli 1990 vil området få direkte adkomst til ny E6.
Tomtene selges fritt også til personer utenfor Malvik.
Pris: 140.000-295.000 pr. tomt.

Det vil bli igangsatt et UNGBO-prosjekt i Bjørnmyra. Dvs, bygging av små
eneboliger, hvor tomtekjøper selv bestemmer omfang av egeninnsats. Vi
koordinerer planene med det formål å redusere kostnadene for hver enkelt
husbygger.

Nærmere opplysninger fåes ved oppmøte i Bjørnmyra.

MALVIK TOMTESELSKAP A/S, tlf. 97 05 11 — Hommelvik.
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Helsesøster i Malvik
gjennom 27 år
er blitt 60 år

Hun har sett flere generasjoner
Malvikbygger vokse opp.

Siden hun startet som helsesøs
ter i var kommune, har det skjedd
en enorm endring i befolkningens
helse og behovet for helseopplys
ning.

Vi ønsker henne fortsatt lykke
til med arbeidet, og gratulerer med
vel overstått.

Red.

Hva er dette?
Fra Hommelvik vi er og
skolebarn især.
Som har et sted å være
frem til v/går / 4-de.

På Folkets hus v/holder t11
lese lekser og spiller spill
Voksne og barn sammen,
det er hovedrammen.

FRITIDSHJEM kalles dette,
så nå kan du s4ppe å glette.

Hilsen
Hommelvik Fritidshjem

P.S. Skulle du ha noe avlagt
lego, noen spill/bøker, tar vi
imot med takk for en liten
«slant».
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MALVIK KOMM. KINOER

Hommelvik
Redigert av Harald Byberg
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